
 

VERSLAG STADSTAFEL 

Betreft overleg: Stadstafel Zevenbergen  
Locatie: De Kristal 
Datum overleg: 19 april 2022 
Aanvang / 
einde: 

19:30 – 22:00 uur 

Voorzitter: David de Jonge 
Aanwezig: Leden stadstafel  ( ca. 15 )  
  

 
 

1. Opening  
 
Voorzitter David de Jonge opent de bijeenkomst en geeft een korte terugblik. Door Corona 
hebben de activiteiten van de tafel op een laag pitje gestaan. Hij is blij, dat de tafel weer bij 
elkaar kan komen. Het blijft lastig om een geschikte rol te vinden voor de tafel Zevenbergen; 
het bestuur is nog steeds zoekende.                                                                                                         
Er zijn concrete plannen en het ontbreekt ook aan voldoende vrijwilligers. De natuurlijke 
binding van de kleinere kernen in de gemeente met het daarbij behorende dorps-\wij-gevoel 
ontbreekt in Zevenbergen en dat maakt het lastig. Ondersteuning blijft welkom. 
 

2. Voorstellen nieuwe gebiedscoördinator 

De nieuwe gebiedscoördinator ter vervanging van Tino de Jong is recent in dienst getreden 
en start de werkzaamheden op 1 juni aanstaande. 
 
3. Toelichting financiën Stadstafel Zevenbergen over de jaren 2020 en 21 

Er zijn weinig activiteiten geweest, mede door Corona. Bovendien is er het restantbudget van 
de opgeheven Stadsraad en dat verklaart een fors banksaldo. Wellicht koppeling met WMO 
en andere platforms? Suggesties voor bestedingen zijn en blijven welkom.                                                                           
Op korte termijn zal in elk geval geld worden besteed als bijdrage voor het maken van een 
stratenboekje via de Heemkundekring Zevenbergen en er is een bedrag van € 1.500,--  
toegezegd aan de organisatie van de opening Haven a.s. september.  
 
4. Update sportaccommodaties Zevenbergen 

Corina Segeren van de gemeente verzorgt een presentatie.                                                            
Er is een P.Point voor nadere toelichting zie bijlage.  
Aanvullingen hierop: 

- Is brede opgave, dus gaat om meer dan alleen een nieuwe sporthal en nieuwe 

gymzalen, maar is bijvoorbeeld ook gelinkt aan de toekomst van de scholen 

- Voor de nieuwe sporthal (fase 1) kijkt de gemeente ook naar koppelkansen o.a. met 

het zwembad. 

- Plannen verkeren nog in ontwerpstadium en zijn nog niet definitief; uiteindelijk beslist 

de raad 

- Bewoners nabijgelegen woningen hebben bezwaar tegen de voorgestelde situering 

nieuwe sporthal dichtbij hun woningen; heeft mogelijk consequenties voor de 

planning 
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- Openbare orde en veiligheid is een belangrijk aandachtspunt bij het ontwerp 

- Aandachtspunten vanuit aanwezigen stadstafel: 

o koppeling met zwembad – mogelijke verwarming zwembad? 

o overlast voorkomen – eisen meenemen in Programma van Eisen 

- Conclusie: stadstafel heeft met waardering en instemming kennis genomen van de 

presentatie en zal ook worden geïnformeerd/geconsulteerd bij het vervolgproces 

5. Wat is de status van de plannen rondom het zwembad “De Bosselaar” ? 

De Stadstafel blijft aandacht vragen voor de toekomst van het zwembad dat nu nog beheer 
wordt door Optisport.  Er wordt weer op aangedrongen om het te koppelen met de nieuwe 
sporthal zodat beheer en sociale ruimtes kunnen worden gedeeld ten gunste van de kosten 
en meer zekerheid voor behoud in de toekomst. 

6. Update Werkgroep “Leefbaar”  

De  huidige leden van de werkgroep welke een voortzetting is van de oude Stasraad hebben 
hun activiteiten inmiddels beëindigd. Redenen hiervoor zijn onder andere het wegvallen van 
de voorzitter en frustraties over de voortdurend niet behaalde resultaten bij het indienen van 
voorstellen en plannen zoals o.a. over bereikbaarheid\toegankelijkheid voor rolstoelers, 
opfleuren van centrum met bloembakken en diverse verkeerszaken.  Merendeel van de 
leden blijven voorlopig wel stadstafelaar 
 
7. Appèl voor meer betrokkenheid door deelname aan de tafel. 
 
Zoals in opening genoemd  blijft het lastig om een te geschikte rol te vinden voor de tafel. 
Eind 2021 is diverse malen overleg geweest met burgemeester en wethouders en heeft het  
bestuur daarover goede gesprekken gehad. Onderzoek naar “Hoe communiceert de 
gemeente met de burgers” is gepresenteerd en besproken. Maar het blijft een zoektocht. 
Zevenbergen kent veel verenigingen, die allemaal zelf hun zaken regelen; wellicht is “koepel” 
hiervoor een suggestie. Ondersteuning tafel blijft welkom. 
 
8.  Rondvraag. 

Verkeerproblematiek centrum: er zijn in het nieuwe centrumgebied blijkbaar regelmatig 

gevaarlijke verkeerssituaties  door te hard rijden, het rijden in de verplichte rijrichting, 

parkeren buiten de vakken, obstakels, etc.                                                                                      

De voorzitter heeft deze zaken via de gemeentelijke website kenbaar gemaakt en om 

handhaving gevraagd                                                                                                                          

Wordt betrokken bij brede evaluatie centrumproject. Is goed om bij de reconstructie van de 

Doelstraat, die momenteel wordt voorbereid, deze signalen ook al mee te nemen.  

Crisisopvang locatie vml. Caldicterrein: er komt een onderzoek naar de haalbaarheid om dit 

terrein geschikt te maken voor de tijdelijke huisvesting voor vluchtelingen. In eerste instantie 

Oekraïners, maar later eventueel ook voor arbeidsmigranten, statushouders, etc.                                 

Op 28 april aanstaande organiseert de gemeente een inloopbijeenkomst. 

5. Sluiting                                         Volgende vergadering is gepland op 20 september 2022 


